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Information gällande omorganiseringen
Äldreomsorgsnämndens beslut
Ordförande Martin Arnell (KD) frågar äldreomsorgsnämnden om
informationen kan antecknas till protokollet med tillägg att en skrivelse från
Markmajoriteten finns, och finner att så sker.

Dagens sammanträde
Förvaltningschef Talieh Ashjari informerar och svarar på frågor gällande
omorganiseringen.

Beslutsgång
Ordförande Martin Arnell (KD) frågar äldreomsorgsnämnden om
informationen kan antecknas till protokollet med tillägg att en skrivelse från
Markmajoriteten finns, och finner att så sker.

Det har vid Äldreomsorgsnämndens sammanträde 2022-10-17 kommit till
nämndens kännedom via några av nämndens ledamöter, att en
genomgripande omorganisation av förvaltningsledningen planeras. Detta är
också en nyhet för arbetsutskott och nämndsordförande.

Vid mötet ställs fråga till förvaltningschef om förändringens innebörd, motiv
och ekonomiska konsekvenser.

Förvaltningschefen förklarar att det innebär en ytterligare tjänst på
förvaltningschefsnivå, för att effektivisera styrningen av de många olika
verksamhetsslagen inom förvaltningen, och menar att förändringen kommer
att "betala sig".

Vi konstaterar att förvaltningscheferi har möjlighet att genomföra en sådan
förändring genom det förtroende som nämnden gett genom delegation.

Samtidigt är vi förvånade över att förvaltningsledningen inte visat
motsvarande förtroende för nämnden genom att informera om planer som
berör så stor del av organisationen, och detta är vi starkt kritiska till. Man
kunde ju till exempel ha visat de utredningar och ekonomiska beräkningar
som har tagits fram som grund för ett sådant beslut.

VÄÄldreomsorgsnämndens majoritetsgrupp.
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